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Referat af bestyrelsesmøde d. 14/6-23 hos Per 
 

Til stede: Pia, Carsten, Airi, Finn, Per (02) og Nina (referent) 
 
 
 

• Vi diskuterede om referatet af bestyrelsesmøderne fremover skulle sendes til beboerne på mail. 
Inden dette kan blive aktuelt, skal vi have læst op på GDPR reglerne. 
 

• Der er i bestyrelsen tilfredshed med brolæggernes arbejde med at reparere flere dybe huller på 
stierne. Til efteråret vil vi undersøge hvor meget vi skal have lavet og derefter indhenter vi tilbud fra 
brolæggeren, så vi kan bestemme, hvad der skal laves i 2024. 
 

• Vi går bort fra skilt ved legepladsen, da leverandøren af legepladsen forsikrer os, at materialerne er 
meget robuste og kan holde til meget ( se referat fra 26/4-2023 ) 
 

• Grundejerforeningens hjemmeside er blevet gennemgået og der er blevet rettet fejl. 
Vi opfordrer samtidig beboerne om at overholde husordenen.  

 
• Der har stadig ingen henvendelser været til et grønt udvalg, så der bliver desværre ikke et sådan 

udvalg i år, medmindre der stadig er nogen der har lyst, så mail til hillmose@mail.dk 
 

• Der har ingen henvendelser været til et el-ladestander udvalg. Bestyrelsen har modtaget flere 
uopfordrede tilbud fra forskellige firmaer, som vi vil kigge nærmere på og indhente tilbud på inden 
generalforsamlingen i 2024. 
 

• 2. arbejdsdag blev planlagt og arbejdsopgaver fordelt, så vi er helt klar til på søndag :-)  
Vi talte om at få haveredskaberne optalt. Så kan vi se, om der mangler redskaber. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde d. 13. september 2023 kl. 19.30 hos Airi 
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